
 

 

Jeg heter Anna Abrahamsen og skal begynne på master i molekylærbiologi til høsten. Tidligere har jeg 

vært mye aktiv innen studentmiljøet, hvor jeg blant annet har vært med i Helix og Realistutvalget. Mitt 

engasjement i disse utvalgene har gitt meg mye kunnskap om blant annet administrasjon og 

studentpolitikk. Dette har vært veldig gøy, og jeg er nå klar til nye erfaringer og utfordringer til høsten. 

En av mine hjertesaker er å opprettholde et trygt miljø blant studentene hvor ingen skal føle seg alene. 

Ifølge statistikken fra helse og trivsel undersøkelsen i 2018 ble det vist at cirka 1 av 3 studenter føler 

seg ensomme. Dette er skremmende tall som jeg gjerne vil bidra med å forandre.  

Det siste året har jeg vært klasseleder og kollokvieleder i flere fag og fått et innblikk i rollen som 

underviser. Noe jeg har lagt spesielt merke til er at det er mange som går glipp av forelesningene. 

Fakultets vansker med å digitalisere undervisningen kan medføre at studenter med mye sykdom eller 

har overlappene fag går glipp av viktig informasjon om emnet. Koronapandemien har medført mange 

negative konsekvenser, men vi kan også lære noe av den og bruke det til noe positivt. De fleste 

forelesere har gjort en fantastisk innsats og laget læringsrike, digitale forelesninger. Vi må bruke den 

kunnskapen vi har lært om digital undervisning, slik det blir tilrettelagt for god tilgang til kunnskap for 

alle studenter ved matematisk-naturvitenskapelig fakultet.  

Den siste saken jeg brenner for er forbedring av læringsarealene og campus. Dette er hovedsakelig for 

at studenter skal ha lyst å være igjen på campus selv om undervisning er ferdig. Dette kan øke både 

den sosiale trivselen og motivasjonen til å studere mer.  

Jeg ser meg selv som engasjert og nysgjerrig, og ville gjort mitt beste å representere studentene 

dersom jeg blir valgt inn i fakultetsstyret. 


